
华泰财险附加聚氯联苯、焊条除外责任条款 

 

兹经双方理解并同意，保险合同第一部分第一条和第二条项下的除外责任规定中分别

增加下述规定： 

 

因制造和/或分销和/或安装和/或移除和/或利用和/或摄入或吸入或者暴露于被保险人生

产、分销、使用、售出或安装的产品，且该等产品全部或部分产生、含有或由下述物质构成，

从而导致或声称导致了“人身损害”、“财产损失”或“个人权利侵害和广告侵害”： 

 

(1) 烟草或烟草制品； 

(2) 2,4,5 三氯苯氧乙酸（“2,4,5 T”）； 

(3) 含石棉滑石粉； 

(4) 己烯雌酚（“DES”）； 

(5) 任何子宫内避孕器（“IUD”）； 

(6) 焊条； 

(7) 铅涂料； 

(8) 聚氯联苯； 

(9) 电磁场；或 

(10) 硅胶乳房填充物。 

 

本条款对产品的罗列不应推断为归咎于其他产品的“人身损害”、“财产损失”或

“个人权利侵害和广告侵害”不属于被保险人所能够预料到或故意造成的。 

 

X112  PCB’S, WELDING RODS EXCLUSION 

 

It is hereby understood and agreed that the following is added to Exclusions of Section I 

Coverage A and Coverage B: 

 

”Bodily injury” or “property damage” or “personal and advertising injury” arising out of, or 

alleged to arise out of the manufacture and/or distribution and/or installation and/or removal 

and/or utilization and/or ingestion or inhalation of, or exposure to, as the case may be, 

products manufactured, distributed, used, sold or installed by the “insured”, in whole or in 

part, generating, containing or consisting of: 

 

(1) tobacco or tobacco products, 

(2) 2,4,5 trichloropphenozyacetic acid ("2,4,5 T"), 

(3) asbestiform talc, 



(4) diethylstilbestrol ("DES"); 

(5) any intrauterine device ("IUD"); 

(6) welding rods; 

(7) lead paint; 

(8) PCB’s;  

(9) Electro Magnetic Fields; or 

(10) Silicone Breast Implants 

The listing of products herein shall not give rise to an inference that “bodily injury” and 

“property damage” or “personal injury and advertising injury” attributable to other products 

was neither expected nor intended by the “insured”. 

 


